



29, BRUNNADERNRAIN  
3006 BERNE - SUISSE  
TÉL. +41 (0)31 352 47 37 - FAX +41 (0)31 352 47 36  
INFO@AMBACAMBERNE.CH

N°011 /C/ACB/MC

Berne, le 17 mars 2025

## COMMUNIQUÉ

\*\*\*\*\*

A/S

### RÉUNION EN LIGNE RELATIVE À LA STRATEGIE DE MOBILISATION DE LA DIASPORA EN FAVEUR DU DEVELOPPEMENT SOCIO-ÉCONOMIQUE DU CAMEROUN

L'Ambassadeur du Cameroun auprès de la Confédération suisse informe la communauté camerounaise résidente en Suisse, en Grèce, en Géorgie et en Slovénie que le Gouvernement camerounais, en collaboration avec l'Organisation internationale des Migrations (OIM), organise le **18 mars 2025 à 10 heures**, une réunion en ligne, sur le thème ci-après : **Stratégies de mobilisation de la diaspora en faveur du développement socio-économique du Cameroun.**

Ce projet vise à soutenir le Cameroun dans la conception d'une stratégie d'engagement de la diaspora, notamment à travers la réalisation d'une cartographie profil, la conception d'une base de données, l'élaboration d'un document de stratégie, assortie d'un plan d'action.

C'est dans cette perspective qu'une réunion de lancement de ce projet est prévue le 18 mars 2025 à 10 heures sur les diverses plateformes suivantes :

Zoom :

ID meeting: 879 3567 9190

Password : 704252

LinkedIn :

<https://www.linkedin.com/feed/update/urn:li:activity:7306222297659379713>

Facebook:

[https://www.facebook.com/permalink.php?story\\_fbid=pfbid02XwrBvXq6MnVKsastpS1d9qaTuyeF7aftdDCZwWbt5sS7rUAhTALvJx5hU9rzHfDfl&id=61550947115543](https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid02XwrBvXq6MnVKsastpS1d9qaTuyeF7aftdDCZwWbt5sS7rUAhTALvJx5hU9rzHfDfl&id=61550947115543)

X: <https://x.com/CamerounOim/status/1900452521480458746>

L'Ambassadeur encourage vivement les membres de la diaspora camerounaise à prendre part à cette rencontre, dans l'objectif d'échanger sur les défis et opportunités ainsi que la contribution de la diaspora au développement du Cameroun. /-





29, BRUNNADERNRAIN  
3006 BERNE - SUISSE  
TÉL. +41 (0)31 352 47 37 - FAX +41 (0)31 352 47 36  
INFO@AMBACAMBERNE.CH

N°12 /C/ACB/MC

Bern, march 17, 2025

## PRESS RELEASE

\*\*\*\*\*

### **ONLINE MEETING ON THE DIASPORA MOBILIZATION STRATEGY FOR THE SOCIO-ECONOMIC DEVELOPMENT OF CAMEROON**

The Ambassador of Cameroon to the Swiss Confederation informs the Cameroonian community in Switzerland, Greece, Georgia and Slovenia that the Government of Cameroon, in collaboration with the International Organization for Migration (IOM), is organizing **an online meeting on March 18, 2025 at 10 a.m.**, on the following subject: **Strategies for mobilizing the diaspora for the socio-economic development of Cameroon.**

This project aims to support Cameroon in the designing of a diaspora engagement strategy, in particular through the realization of a profile mapping, the design of a database, the development of a strategy document, and an action plan.

In this perspective, a meeting is scheduled for March 18, 2025 at 10 a.m. on the following various links:

Zoom :

ID meeting: 879 3567 9190

Password : 704252

LinkedIn :

<https://www.linkedin.com/feed/update/urn:li:activity:7306222297659379713>

Facebook:

[https://www.facebook.com/permalink.php?story\\_fbid=pfbid02XwrBvXq6MnVksastpS1d9qaTuyeF7aftdDCZwWbt5sS7rUAhTALvJx5hU9rzHfDfl&id=61550947115543](https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid02XwrBvXq6MnVksastpS1d9qaTuyeF7aftdDCZwWbt5sS7rUAhTALvJx5hU9rzHfDfl&id=61550947115543)

X: <https://x.com/CamerounOim/status/1900452521480458746>

The Ambassador strongly encourages members of the Cameroonian diaspora to take part in this meeting, with the aim of exchanging on the challenges and opportunities, as well as the contribution of the diaspora to the development of Cameroon. /-

  
**LEONARD HENRI BINDZI**  
Ambassadeur



# PROJECT LAUNCH

## “DIASPORA ENGAGEMENT STRATEGY FOR THE SOCIO-ECONOMIC DEVELOPMENT OF CAMEROON”

18 march  
UTC :  
08:30 AM  
- 04:30 PM

YAOUNDE

ONLINE

Meeting ID : 879 3567 9190  
Password : 704252

Ministry of  
External Relations  
of the Republic of  
Cameroon

AGENDA

